
 

 

Dona Samfällighetsförening 
716444-3157 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 20240121 

Plats: Klubbhuset kl 17:00 – 18:30 

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Lars-Inge Carlson, Mats Hagberg, Lars Lindebäck, Morgan Karlsson, Christer Jönsson, 

Gustaf Wikemark, Ellen Hjelmgren 

 

Dagordning 
 

Mötets öppnande 

 Gert-Ove förklarar mötet öppnat 

Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkänns 

Val av justeringsman 

 Gert-Ove Forsberg 

Genomgång av föregående protokoll 

Vi ska se om vi kan hitta en mer lokal snöröjare att jämföra med Mikaels Grävtjänst. 
Att ta in en extern bokföringsfirma kommer att kosta 15 000:- - 25 000:-. 
Önskemål om när vi ska ha vårens och höstens städdag tar vi upp på årsmötet. 
Slukhålet är fortfarande kvar för bevakning. 
Offerter för renovering av elskåpen har inkommit både från Granitor och Rylanders. Gert-
Ove väljer lämplig firma.  
Lars förslag är att höja grundavgiften för laddning från 1:00 till 1:10 vid elbilsladdning. Mats 
förslag är att ligga kvar på 1:00. Styrelsen beslutar att vi ligger kvar på 1:00. 

  

Rapport från kassören – Resultat och budget 

Mats går igenom den aktuella balansräkningen och budgetförslag för 2024. 524000: - finns i 

kassan för tillfället. 

Skattekontot innehåller 6903: - för el-stödet vi fick. Vi har tappat 250 000: - i tillgångar under 

året på grund av bland annat el-dragningen i garagen. Renovering av el-centralerna blir en 

investering under året.  

Mats förslag är att höja avgifterna med 15% utom på klubbhusuthyrningen.  

Mats förslag är att hjälpa i gång Anders under året mot att Mats slipper årsavgiften för 2024. 

Inför årsmötet – Förslag från valberedningen 

Förrättning av val av funktionärer för 2 år. 
Kassör, Anders Jacobsson på förslag  
Ordförande, Gert-Ove Forsberg på förslag  
 
Förrättning av val av funktionärer på 1 år 
2st lekplatskommitté, Ellen Hjelmgren och Jens Lind på förslag 
2st revisorer, Ljubi Nygren och Per-Gunnar Ahlström på förslag 



 

 

2st valberedare, Birgitta och Gustav Wikemark och Maria Lundbom på förslag 
 

Inför årsmötet – Verksamhetsberättelse samt övrigt att diskutera. 

Gert-Ove börjar titta på verksamhetsberättelsen. 

 

Datum för årsmötet. 

Beslutas till den 3 mars kl. 17:00. 
 

Garageområden – rapport 

Inget speciellt att diskutera. 

Datum för städdagar 

20/4 -24 och 31/8 -24 på förslag. 

Övriga frågor 

Gert-Ove har tagit fram en proposition men Lars har invändningar på den och vill att den ska 

vara rätt. 

Ellen nämner bänk till stora lekplatsen och översyn av gungorna. Vi tittar på detta inför 

vårens städdag.  

 

 
Styrelsemötet avslutas och Lars-Inge tackar de deltagande för medverkan. 

 

Vid protokollet: ________________ Justeras: ________________  

 Lars-Inge Carlsson                 Gert-Ove Forsberg                   

  
 

 

 


